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MONDELINGE VRAGEN 

 

Van: Brammert Geerling / SP 

Aan: Wethouder de Heer 

Betreft: “verhuisplannen” Scania 

 

Inleiding 

In De Stentor van afgelopen zaterdag wordt gemeld dat de directie van Scania in reactie op de 

terechte acties van werknemers en bonden voor een goede CAO dreigt een deel van de productie te 

verplaatsen naar Frankrijk. Afgelopen zondag plaatse wethouder de Heer een bericht op Twitter dat 

leek te suggereren dat de bonden niet op moeten komen voor de terechte eisen van werknemers ivm 

werkgelegenheid.  

 

De SP is blij met de werkgelegenheid die Scania Zwolle en de regio bied en weet dat dat het bedrijf 

als goed werkgever bekent staat. Maar dit doet niets af aan onze steun voor de strijd die werknemers 

voeren voor een goede CAO en het feit dat de stugge houding van de werkgevers in de Metaal 

electro de oorzaak is dat er nu zo lang actie wordt gevoerd o.a. bij Scania. 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Is de wethouder het met de SP eens dat werknemers en vakbonden het volste recht hebben 

doormiddel van acties en stakingen op te komen voor een goede CAO? 

 

2. Is de wethouder het met de SP eens dat Zwolle een uitstekend vestigingsklimaat bied voor 

bedrijven als Scania en dat onze hardwerkende inwoners daar een belangrijk onderdeel van zijn? 

 

3. Is de wethouder bereid met Scania in gesprek te gaan over haar voornemens en in dit gesprek 

aandacht te geven aan zowel de rechten van werknemers om te staken als het goede Zwolse 

vestigingsklimaat en eventuele manieren om dit nog beter te maken? 


